



## 香港伊斯蘭青年協會 HONG KONG ISLAMIC YOUTH ASSOCIATION

以有限責任形式成立為法團的公司  
Incorporated with limited liability by guarantee  
獲稅務局認為慈善機構  
Recognized as a charitable institution by the Inland Revenue Department

地址：香港灣仔愛群道40號 愛群道清真寺  
暨林士德伊斯蘭中心8樓  
Address：8/F, Masjid Ammar & O.R.S.  
Islamic Centre, 40 Oi Kwan  
Road, Wanchai, H.K.  
電話 Tel：(852) 2892 0021  
傳真 Fax：(852) 2838 4337  
電郵 Email：hkiya@hkiya.org.hk  
網址 Website：http://www.hkiya.org.hk

通訊地址：香港灣仔愛群道28號地下 摩理臣山郵政局 郵政信箱 47110 號  
Postal Address: P. O. Box 47110, Morrison Hill Post Office, G/F, 28 Oi Kwan Road, Wanchai, Hong Kong

## HELP THE HUNGRY SYRIAN REFUGEES

## 幫助飢餓的敘利亞難民



Civil war in Syria has forced millions of people fled to neighbouring countries like Turkey. Hunger is their new threat. With the crisis showing no signs of abating and the numbers left homeless and seeking help continuing to increase, there is an urgent need for food supplies, non-food provisions, medicines and healthcare, please donate generously.

敘利亞內戰迫使數百萬人逃往鄰國如土耳其。飢餓是他們新的威脅。人道危機正在加劇，他們急需居所、食物及食水。請慷慨捐助，幫助敘利亞難民渡過難關。

### Bank information 銀行資料 (ZAKAT FUND):

#### Direct Deposit:

HSBC Bank account no. 匯豐銀行帳號：065-261059-001

Payee收款人：Hong Kong Islamic Youth Association

#### Mail your donation cheque to our postal address:

P O Box 47110, Morrison Hill Post Office, G/F, 28 Oi Kwan Road, Wanchai, Hong Kong.

If donation through direct bank deposit, please also send your original deposit slip to us and write down at the back of it your name, contact phone number and mailing address. We will send you the official receipt accordingly.

捐款支票可寄往本會通訊地址：香港灣仔愛群道28號地下摩理臣山郵政局郵政信箱47110號；如果是通過銀行存款捐款，也請寄存款單給我們，並寫上你的姓名，電話和郵寄地址在背面。本會會發回正式收據。

Dated: 24 Feb 2014  
福利主任 Welfare Officer  
香港伊斯蘭青年協會 HKIYA